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SKOLEBESTYRELSESMØDE - referat 

Dato:  Tirsdag den 27. september 2022 kl. 17:00-19:00 

Deltagere: Berit Lundø, Margit Just, Olav Øfverlind Pedersen, Maj Agerlund Jensen, Mikael 

Mønsted, Steven Seth Domino, Troels Schmidt Thinesen, Kim Frank Petersen, 

Søren Ørgård Hansen, Pia Orloff Schmidt, Tabita Bülow Kyster og Morten 

Bonde. 

  Elevrådsrepræsentanter: Kristine Nilo Nielsen, Silje Agerlund Baand Jensen 

Afbud fra:  Steven Seth Domino 

Referent: Tabita Bülow Kyster 

 
Referat: 

1. Godkendelse af referat Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet Store elevråd: 

-Nogen bruger vinduerne som ind- og udgang. Det tages 

op i klasserne. 

-Udskolingen vil gerne holde Halloweenfest. De kommer 

med et udkast til ledelsen. 

 

Lille elevråd: 

-Mødet er udsat til i morgen. 

-Kristine 5.A og Josefine 7.B er blevet valgt som undervis-

ningsmiljørepræsentanter, da man har valgt, at der skal 

være 2 på hver skole til at diskutere, hvad der er et godt 

undervisningsmiljø. 

3. Status fra skolen 

- Renovering 

Vi er kommet godt i gang. Der er blevet gravet ud til til-

bygning og jorden er lagt til kælkebakken, så den udvides 

ud mod banelegemet. 

Faglokalebygningen er lukket af og håndværkerne er godt i 

gang. 

Vi er trygge ved sikkerheden omkring det. 

Det skrider planmæssigt frem. 

 

Fra den 1/8 2023 skal dagtilbudsafdelingen låne Ø-fritten 

til en midlertidig dagtilbudsløsning, da kommunen har ud-

fordringer med kapacitet i spidsbelastningsperioder forud 

for at de ældste børn skal starte i børnehave. Vi ved endnu 

ikke, om det bliver børnehavebørn eller både vuggestue- 

og børnehavebørn, som skal være i lokalerne. 

Skolen er med i processen omkring, hvordan det praktiske 

skal løses i forhold til skolens SFO i kommende skoleår. 

 

4. Sundhedsprofiler 

Resultater 

Tabita gennemgik proceduren for arbejdet med sundheds-

profiler og forskellige nedslag i rapporterne blev drøftet. 

 

5. Mobilpolitik - forældrehen-

vendelse (Bilag) 

Elever fra én af 9. klasserne havde skrevet argumenter i 

forhold til brug af mobiltelefoner i skoletiden. Det var dej-

ligt for bestyrelsen at have noget at arbejde med ud fra et 

elevperspektiv.  
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Herudover blev forskellige forældrehenvendelser omkring 

emnet drøftet. 

 

Der er mange forskelligartede holdninger til mobiltelefoner 

i både elev-, forældre- og personalegruppe.  

Bestyrelsen ønsker at fastholde de nuværende retningslin-

jer med enkelte tilføjelser.  

Disse bliver udarbejdet snarest. 

 

På baggrund af drøftelserne ønsker skolebestyrelsen, at 

der kommer mere fokus på digital dannelse.  

Skolebestyrelsen ønsker derfor at arbejde videre med 

dette som en mærkesag i indeværende skoleår. 

 

6. Elever der forlader skolen – 

forældrehenvendelse (Bilag) 

Blev grundigt drøftet og der kommer en udmelding herom 

så snart den endelig retningslinje ligger klar. 

7. Princip for omklædning i 

idræt – justering (Bilag) 

En enkelt rettelse blev lavet.  

Det er således ikke længere mulighed at låne tøj af skolen, 

hvis en elev har glemt sit idrætstøj. 

8. Princip for skole/hjem sam-

arbejde (Bilag) 

Det nuværende princip sløjfes og i stedet går vi i proces 

omkring revidering af skolens værdigrundlag og ”Vores 

gode skole”. 

9. Skolebestyrelsens ”mærke-

sager” 

Forslag: 

- Skole-hjem samarbejde. 

- Digital dannelse med fokus på hvordan Lillebæltskolen 

kommer ind i den nye digitale tidsalder? 

-Trivsel 

-Traditioner på skolen  

10. Siden sidst: 

Ledelse 

Medarbejdere 

SFO 

Skolebestyrelse 

- Der starter en ny pædagog på mandag.  

- Skolen har ingen ledige stillinger på nuværende tids-

punkt. 

-Vi har haft OL-dag. En fantastisk dag for både elever og 

personale. 

-I SFO har der været gode arrangementer. Bl.a. Sensom-

merfest og Marathon. Begge meget vellykkede arrange-

menter. 

 

11. Eventuelt - Husk at give tilbagemelding på referater 

- Der oprettes en gruppe på AULA til Skolebestyrelsen 

- Forplejning til skolebestyrelsesmøder er fremover 

vand/kaffe. 

12. Punkter til kommende mø-

der 

- Opfølgning på forældremøder 

- Mærkesager sættes på som et fast punkt på dagsordenen 

 

 

Venlig hilsen 

Olav Øfverlind Pedersen & Morten Bonde 


